
IZDAJATELJSKI SVET O »ZBORU OBCANOV«

Stalno napreduje
Izdajateljski svet časopisa Zbor občanov je na drugi seji

obravnaval in ugodno ocenil delo v preteklem letu. Člani so
menili, da se je Zbor občanov približal našim delovnim Ijudem
in občanom in da je dobro opravil tudi svoje naloge ob po-
membnejših akcijah, kot sta bila volitve in referendum o razdeli-
tvi krajevnih skupnosti.

V prihodnje bo treba še več pozornosti posvetiti združenemu
delu in delegatskemu sistemu, Zbor občanov pa bo moral tudi
bolj kritično pisati o nekaterih nerešenih problemih, ki pestijo
naše občane. Da bi vse to dosegli, pa bo treba okrepiti mrežo
sodelavcev, zlasti v krajevnih skupnostih, in uredniški odbor.


